

Tue, 14. January 2020

Info Session Right of Residence

In cooperation with the
Ausländeramt Köln

Conference language is German
with English translation.

PASSPORT



werk[®] KÖLNER
STUDIERENDEN
WERK



Information Session: Right of residence

The Kölner Studierendenwerk, the Ausländeramt of the city of Cologne and the International Offices of Cologne's universities cordially invite international students and visiting researchers to the information event about the right of residence.

The presentation will be held in German with English translation. Later, there will be informationstands where you can discuss your personal and specific questions and concerns with a competent advisor.

Tuesday 14.01.2020, 5pm
Mensa Zülpicher Straße, EG Süd

Information Session: Aufenthaltsrecht

Das Kölner Studierendenwerk, das Ausländeramt der Stadt Köln und die International Offices der Kölner Hochschulen laden internationale Studierende und Gastwissenschaftler*innen herzlich zur Information Session zum Thema Aufenthaltsrecht ein.

Den Vortrag präsentieren wir in Deutsch mit englischer Übersetzung. Im Anschluss stehen verschiedene Berater*innen für Einzelgespräche bereit, mit denen Du persönliche und spezifische Fragen besprechen kannst.

Dienstag 14.01.2020, 17:00 Uhr
Mensa Zülpicher Straße, EG Süd